



**Greater Miramichi
Service Commission**

**Commission de services
du Grand Miramichi**

Regional Sports Alignment Coordinator

About Us

The Greater Miramichi Service Commission (GMSC) is committed to building a resilient, united, and thriving region. Guided by our core values: Flow with Purpose (Leadership), Facilitate Unity (Collaboration), Foster Success (Accountability), and Flourish in Action (Responsibility), we deliver essential services and strategic leadership that enhance quality of life for all residents. At GMSC, we value inclusivity, transparency, and innovation, creating a workplace where diverse perspectives are respected and every team member contributes to shaping a vibrant, future-ready Greater Miramichi.

Location & Work Arrangement

This is an in-person position, with travel throughout the Greater Miramichi Region. Valid driver's license and access to reliable transportation is required. Flexibility to work evenings, weekends, and irregular hours for meetings and community events is required.

Your Role



This is a one-year contract with the possibility to renewal for two years. As part of your role you will help shape a regional approach to sport and recreation, ensuring that associations, municipalities, and facility operators work together toward shared goals. The coordinator will lead efforts to align priorities, foster collaboration, and optimize resources to benefit the entire Greater Miramichi Region.

Key Responsibilities

- Facilitate collaboration among regional sport associations (e.g., hockey, soccer, baseball, etc.) to align priorities, share resources, and enhance governance practices.
- Assess sport and recreation needs, including facility usage (e.g., ice time, fields, gyms, etc.), and recommend equitable and efficient scheduling solutions.
- Promote a regional mindset by encouraging the use of all available facilities within the Greater Miramichi Region.
- Develop and maintain a regional recreational mandate that ensures programs and services are accessible, inclusive, and community driven.
- Coordinate communication and collaboration among municipalities, clubs, associations, and facility operators.
- Support the creation of cost-sharing models and agreements for regional sport and recreation infrastructure.
- Establish and manage a priority framework to guide decisions on programming, scheduling, and facility use.
- Conduct asset mapping of regional facilities (arenas, fields, gyms, trails), evaluating condition, capacity, and lifespan to inform long-term planning.
- Collect and analyze data (e.g., participation rates, facility usage, operational costs) to support evidence-based recommendations.
- Prepare quarterly progress reports and participate in biannual evaluation meetings with the Provincial Sport and Recreation Branch.



**Greater Miramichi
Service Commission**

**Commission de services
du Grand Miramichi**

What You Bring

- Bilingualism (English and French) is essential.
- Degree or diploma in Sport Management, Recreation, Physical Education, Community Development, Kinesiology or a related field. Equivalent combinations of education and experience will be considered.
- Minimum of three years' experience in sport management, recreation planning, or community/regional development.
- Demonstrated success in building partnerships, leading collaborative initiatives, and supporting governance and resource planning.

Why Join Us? At GMSC, you are not just taking a job. You are joining a team that is shaping the future of the Greater Miramichi region. We work collaboratively to deliver services that make a real impact in our communities. We value innovation, inclusivity, and accountability, creating an environment where your ideas matter and your contributions help drive progress. Together, we are building a resilient and thriving region where people and businesses can flourish.

Application Details

To apply, please submit your application by to hr@gmsc.ca and include the job title in the subject line.

Salary Range: \$50,000-\$60,000

We thank all applicants for their interest; only those selected for further consideration will be contacted.



Greater Miramichi Commission de services
Service Commission du Grand Miramichi

Coordonnateur ou coordonnatrice de l'harmonisation régionale des sports

À propos de nous

La Commission de services du Grand Miramichi (CSGM) s'engage à bâtir une région résiliente, unie et prospère. Guidée par nos valeurs fondamentales, Agir avec intention (Leadership), Favoriser l'unité (Collaboration), Encourager la réussite (Responsabilité) et S'épanouir dans l'action (Engagement) nous offrons des services essentiels et un leadership stratégique qui améliorent la qualité de vie de tous les résidents. À la CSGM, nous valorisons l'inclusion, la transparence et l'innovation, en créant un milieu de travail où la diversité des points de vue est respectée et où chaque membre de l'équipe contribue à façonner un Grand Miramichi dynamique et tourné vers l'avenir.

Lieu et modalités de travail

Ce poste est en présentiel, avec des déplacements dans toute la région du Grand Miramichi. Un permis de conduire valide et un accès à un véhicule fiable sont requis. Flexibilité pour travailler en soirée, les fins de semaine et à des heures irrégulières pour des réunions et des événements communautaires.

Votre rôle



Il s'agit d'un contrat d'un an, avec possibilité de renouvellement pour deux années supplémentaires. Dans ce rôle, vous contribuerez à définir une approche régionale en matière de sport et de loisirs, en veillant à ce que les associations, les municipalités et les exploitants d'installations travaillent ensemble vers des objectifs communs. Le ou la coordonnateur(trice) dirigera les efforts visant à harmoniser les priorités, à favoriser la collaboration et à optimiser les ressources pour le bénéfice de toute la région du Grand Miramichi.

Responsabilités clés

- Favoriser la collaboration entre les associations sportives régionales (p. ex. hockey, soccer, baseball) afin d'harmoniser les priorités, de partager les ressources et d'améliorer les pratiques de gouvernance.
- Évaluer les besoins en matière de sport et de loisirs, y compris l'utilisation des installations (p. ex. temps de glace, terrains, gymnases), et recommander des solutions équitables et efficaces pour la planification.
- Promouvoir une vision régionale en encourageant l'utilisation de toutes les installations disponibles dans le Grand Miramichi.
- Élaborer et maintenir un mandat régional en matière de loisirs qui garantit des programmes et des services accessibles, inclusifs et axés sur la communauté.
- Coordonner la communication et la collaboration entre les municipalités, les clubs, les associations et les exploitants d'installations.
- Soutenir la création de modèles et d'ententes de partage des coûts pour les infrastructures sportives et récréatives régionales.
- Établir et gérer un cadre de priorités pour orienter les décisions concernant la programmation, la planification et l'utilisation des installations.
- Effectuer la cartographie des actifs régionaux (arénas, terrains, gymnases, sentiers), en évaluant leur état, leur capacité et leur durée de vie afin d'éclairer la planification à long terme.
- Recueillir et analyser des données (p. ex. taux de participation, utilisation des installations, coûts d'exploitation) pour appuyer des recommandations fondées sur des preuves.



Greater Miramichi Commission de services Service Commission du Grand Miramichi

- Préparer des rapports trimestriels sur les progrès et participer à des réunions d'évaluation semestrielles avec la Direction provinciale du sport et des loisirs.

Ce que vous apportez

- Bilinguisme (anglais et français) essentiel.
- Diplôme ou certificat en gestion du sport, loisirs, éducation physique, développement communautaire, kinésiologie ou dans un domaine connexe. Une combinaison équivalente de formation et d'expérience sera considérée.
- Minimum de trois ans d'expérience en gestion sportive, planification des loisirs ou développement communautaire/régional.
- Expérience démontrée dans l'établissement de partenariats, la direction d'initiatives collaboratives et le soutien à la gouvernance et à la planification des ressources.

Pourquoi vous joindre à nous?

À la CSGM, vous ne prenez pas seulement un emploi. Vous rejoignez une équipe qui façonne l'avenir du Grand Miramichi. Nous travaillons ensemble pour offrir des services qui ont un impact réel dans nos communautés. Nous valorisons l'innovation, l'inclusion et la responsabilité, en créant un environnement où vos idées comptent et où vos contributions font avancer les choses. Ensemble, nous bâtissons une région résiliente et prospère où les gens et les entreprises peuvent s'épanouir.

Détails pour postuler

Pour postuler, veuillez envoyer votre candidature **avant le 5 dec, 2025 à hr@gmsc.ca** en indiquant le titre du poste dans l'objet du courriel.



**Greater Miramichi
Service Commission**

**Commission de services
du Grand Miramichi**

Échelle salariale : 50,000\$,60,000\$

Nous remercions tous les candidats de leur intérêt; seules les personnes retenues pour la suite du processus seront contactées.